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Vragen: 
 

1. Waarom is het nodig om de nota bodembeleid en de BKK vast te stellen voor de 
inwerkingtreding van de Omgevingswet? 

2. Wanneer is er gelegenheid om inhoudelijk in te gaan op het voorgestelde beleid? 

 
Antwoorden: 
 

1. Het betreft een beleidsneutrale wijziging die waarborgt dat het huidige bodembeleid 
deel uitmaakt van het tijdelijke omgevingsplan en daarmee voorkomt dat er een 
beleidsvacuüm ontstaat na het in werking treden van de Omgevingswet (1-1-2024). 
Hierom is het belangrijk dat voor 1-1-2024 dit besluit wordt genomen. 
 
In aanvulling op dit antwoord: 
Van de gelegenheid is gebruik gemaakt door nieuwe inzichten en ontwikkelingen te 
betrekken in deze nota en BKK. het gaat om technische aanpassingen, geen 
aanpassingen in het beleid. Vandaar dat de term beleidsneutraal is gebruikt, er zijn 
wel wijzigingen maar die betreffen niet het staand beleid. 
Door het actualiseren van de PFAS bodemkwaliteitskaart en deze samen te voegen 
met de algemene bodemkwaliteitskaart ontstaat er een eenduidig regionaal 
toetsingskader. 
Daarnaast is de BKK geactualiseerd met betrekking tot zijn de PFAS concentraties. 
Door de beschikbaarheid van meer gegevens is een betrouwbaarder beeld van 
verspreiding ontstaan ten opzichte van de tijdelijke kaart van 2021. Hierdoor is voor 
Gouda de bodemkwaliteit op basis van PFAS aanwezigheid verbetert ten opzichte 
van de tijdelijke kaart uit 2021. De bodemkwaliteit in de BKK 2023 is landbouw/natuur 
waar die in 2021 op basis van de beperkte gegevens veiligheidshalve was ingedeeld 
in de bodemkwaliteitsklasse wonen / industrie. Deze aanpassing heeft geen gevolgen 
voor de feitelijke situatie en daarmee ook niet op de risico’s voor gezondheid en 
milieu; deze blijven gelijk. 
Volledigheidshalve hierbij ook de verwijzing naar de eerdere raadsmemo 28 maart, 
dossier 6992)  
https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/29c85fee-eb9b-4d7c-a4af-
40b38ab061e4?documentId=b992f852-3f12-492c-949f-2bcaba0f62a0 

 

2. Deze nota en BKK gaan deel uitmaken van het tijdelijke omgevingsplan. Bij het 
omzetten van het tijdelijke omgevingsplan naar het nieuwe omgevingsplan (uiterlijk 
2032) zal het bestaande beleid worden geëvalueerd en kan de raad waar 
nodig/wenselijk aanpassingen doorvoeren. Het wijzigen van het juridische kader door 
de inwerkingtreding van de Omgevingswet vormt geen reden om bestaand beleid te 
evalueren. Dat komt dus wel aan de orde, maar bij de inpassing in het definitieve 
omgevingsplan.  

 

https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/29c85fee-eb9b-4d7c-a4af-40b38ab061e4?documentId=b992f852-3f12-492c-949f-2bcaba0f62a0
https://gouda.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/29c85fee-eb9b-4d7c-a4af-40b38ab061e4?documentId=b992f852-3f12-492c-949f-2bcaba0f62a0


Mocht daar behoefte aan bestaan dan is er de mogelijkheid om een werksessie te 
organiseren over de mogelijkheden van de Raad om het milieubeleid (waaronder 
bodem) te beïnvloeden bij het vaststellen van het nieuwe Omgevingsplan. 

 
 

 

 
 


